

## 研究論文

在櫃子裡搖頭：青年男同志之用藥經驗與調適策略初探 【國圖】

.....莊登閔(Deng-Min Chuang)、沈慶盈(Ching-Ying Shen)  
【Shaking Their Heads in the Closet: Drug Use Experiences and Coping Strategies of Young Gay Men】

兒童津貼之合理性與可行性研究 【國圖】

.....王舒芸(Shu-Yung Wang)、鄭清霞(Ching-Hsia Cheng)、王正(Cheng Wang)  
【Study on Rationale and Preliminary Planning of Child Allowance】

學校社工員在生態系統中工作的目標與策略：衝突解決系統取向之初探  
【國圖】

.....胡中宜(Chung-Yi Hu)  
【Objectives and Strategies of School Social Workers Working in an Ecosystem: The Systems Approach of Conflict Resolution】

跨國境後之主體形成：婚姻移民單親母親的在地與跨境協商 【國圖】

.....潘淑滿(Shu-Man Pan)、楊榮宗(Jung-Tsung Yang)  
【Subject Construction after Cross-Border: Immigrant Lone Mothers and Their Local and Cross-Border Negotiation】

非營利組織在社區照顧服務的協調合作：以社區照顧關懷據點為例 【國圖】

.....王仕圖(Shu-Twu Wang)  
【The Coordination of Nonprofit Organizations in Community Care Service: A Research for the Community Care Stations】